
Mιχάλης Ταμήλος - Η ΑΛΗΘΕΙΑ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΦΑΑ

Στη συνέντευξή του ο συντοπίτης καθηγητής του ΤΕΦΑΑ κ. Δημ. Σούλας περιγράφει την
κατάσταση που βρίσκεται το τμήμα και την εμπλοκή που παρουσιάζεται με το Συμβούλιο
Διοίκησης του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας.  Θέλω να σημειώσω μερικά σημεία που αφορούν
το ζήτημα αυτό για την ενημέρωση του κοινού.
1. Είναι γνωστή η επιθυμία κύκλων της Μαγνησίας για την μεταφορά του ΤΕΦΑΑ στον Βόλο
από την πρώτη φάση ίδρυσής και στελέχωσης του.
2. Η τάση αυτή είναι συνήθως μειοψηφία, αλλά δεν εγκαταλείπει την προσπάθεια ακόμη και
σήμερα επηρεάζοντας την σύνθεση του Σ.Δ. να λάβει μία απόφαση που βρίσκεται σε
αντίθεση με την συνέλευση του τμήματος.
3. Ο Υπουργός Παιδείας έχει ενημερωθεί πλήρως για το ζήτημα της διαφορετικής
μεταχείρισης σε σχέση με τα άλλα τμήματα ΤΕΦΑΑ της χώρας και ζήτησε την αλλαγή της
απόφασης του Συμβουλίου Διοίκησης για την οργάνωση του Πανεπιστημίου.
Μέχρι σήμερα δεν υπάρχει μεταβολή της απόφασης, αποδεικνύοντας την σκοπιμότητα που
υπάρχει πίσω από αυτή.
4. Μέσα στους καθηγητές του ΤΕΦΑΑ υπάρχει αντίθετη γνώμη προς την πλειοψηφία ,
δηλαδή υπάρχουν κάποιοι που συμφωνούν με την απόφαση του Συμβουλίου Διοίκησης. Αυτό
επηρεάζει την επίλυση του ζητήματος της αυτονομίας.
5. Σε ότι με αφορά , θέλω να διαβεβαιώσω τους συμπολίτες μας ότι η όποια πρόθεση για
την απομάκρυνση του Τμήματος από την πόλη μας δεν πρόκειται να επιτύχει διότι.
α) Η ποιότητα του τμήματος είναι υψηλότατη και αυτό οφείλεται στο έργο του
επιστημονικού δυναμικού του.
β) Οι νέες κτιριακές εγκαταστάσεις που ανεγείρονται προϋπολογισμού 5 εκατ. ευρώ
υποστηρίζουν τις ανάγκες του τμήματος με ικανοποιητικό τρόπο.
γ) Οι αθλητικές υποδομές που ανεγείρονται μετ' εμποδίων, θα δημιουργήσουν ιδανικές
συνθήκες για την μελλοντική ανάπτυξη και σε άλλους τομείς του επιστημονικού έργου.
δ) Η υποστήριξη της τοπικής κοινωνίας είναι σταθερά ισχυρή .
Εν κατακλείδι , δεν θα αφήσουμε να περάσουν τα όποια σχέδια κάποιων μειοψηφιών.
Το ΤΕΦΑΑ αποτελεί αναπόσπαστο τμήμα της κοινωνίας μας.
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